
Zápis z jednání místního výboru 
městské části Poděbrady–Polabec 
Zasedání č. 2 

Datum: 8. prosince 2016 
Místo: restaurant Obora 
Přítomni: Kulhavý (předseda), Duba (zapisovatel), Strnadová, Mičánek, Mihalík, Froněk 

Program 
● Kontrola plnění úkolů 
● Rozprava o aktuálním dění ve městě 
● Rozprava o aktuálnímu dění v Polabci 
● Aktualizace seznamu úkolů 
● Různé 
● Stanovení termínu dalšího zasedání 

Kontrola plnění úkolů 
● Společný email vybor@polabec.cz, ulicnici@polabec.cz 

○ Hotovo 
○ email založen, rovněž aktualizovány internetové stránky www.polabec.cz 

● Návrhy na dovybavení dětského hřiště 
○ Hotovo 
○ Členové výboru obdrželi www odkazy na vhodné herní prvky  

● Plakátek o obnovení činnosti 
○ Hotovo 
○ Plakátek realizován a roznesen 

● Výborová schránka 
○ Hotovo částečně 
○ Schránka zakoupena, o montáž požádán Mihalík 

 



 

Rozprava o aktuálním dění ve městě 

Modernizace dětských hřišť 
Předseda Kulhavý obdržel z města informaci o probíhající obnově městských dětských hřišť 
v Poděbradech. 

● Tato akce se týká i Polabce. Stávající prvky budou vyměněny za nové (dvojvěžová 
čtyřboká sestava, řetězová dvojhoupačka, kolotoč, trojhrazda, vahadlová houpačka, 
pružinové houpadlo). 

● Momentálně ve fázi výběrového řízení - veřejná zakázka malého rozsahu. 
● Předpokládaný začátek realizace výměny - 3/2017. 

 
MV konstatoval, že záměr města je v souladu s cíli v Akčním plánu. Jediné co není součástí 
záměru města je oplocení hřiště. MV bude řešit samostatně po dokončení modernizace. 

Modernizace Hasičské zbrojnice 
Akční plán Města Poděbrady stále počítá s opravou a modernizací hasičské zbrojnice. 
Je platné stavební povolení, čeká se na vhodný dotační titul, popřípadě možnost financování 
z rozpočtu obce. 

Rozprava o aktuálním dění v Polabci 

Opravy chodníků 
Město pokračuje v postupné opravě chodníků v Polabci. MV tuto činnost oceňuje a shledává 
ji v souladu se svými cíli. MV požádá o harmonogram prací pro rok 2017. 

Padající větve, přestárlé stromy 
Členové MV opakovaně upozorňují na padající větve okolo silnice mezi Jízdárnou a 
Polabcem. MV prověří situaci na odboru životního prostředí (viz Úkoly). 

Psí exkrementy 
Členové MV upozorňují na zvyšující se množství psích výkalů v intravilánu Polabce. MV 
bude řešit ve spolupráci s městem a to instalací stojanů na pytlíky na psí exkrementy (viz 
Úkoly).  



Aktualizace seznamu úkolů 

Výborová schránka 
● Úkol 

○ Instalace schránky MV na hasičskou zbrojnici 
● Úkolem pověřen: Mihalík 
● Termín: do příštího zasedání 

Sekání trávy 
● Úkol 

○ Prověřit efektivitu sekání trávy 
● Termín: Úkol odročen na přelom března a dubna 
● Zdůvodnění 

○ Nyní období vegetačního klidu, není zapotřebí ani sledovat ani řešit. 

Dopravní značka “Pozor zvěř” 
● Úkol 

○ Kontaktovat odbor dopravy města se situačním plánem a fotodokumentací 
pro zřízení dopravní značky u hájovny směrem do Polabce. 

● Úkolem pověřen: Froněk 
● Termín: Do příštího zasedání 

 Stromy 
● Úkol 

○ Kontaktovat odbor životního prostředí a zjistit průběh realizace kácení a 
probírky stromů okolo silnice u jízdárny. 

● Úkolem pověřen: Kulhavý 
● Termín: Do příštího zasedání 

Pytlíky na psí exkrementy 
● Úkol 

○ Zjistit možnost instalace pytlíků na psí exkrementy na vybraných místech 
Polabce 

● Úkolem pověřen: Duba 
● Termín: Do příštího zasedání 



Různé 

Senior fit park 
Strnadová navrhla možnost rozšířit dětského hřiště o prvky pro seniory. Návrhy na konkrétní 
prvky zaslány emailem. MV zvažuje možnost zařazení do dlouhodobých cílů v Akčním 
plánu. 

Webové stránky Polabce - kapitola historie 
Duba navrhl zařadit na stránky www.polabec.cz podstránku o historii Polabce s dobovými 
fotografiemi. MV považuje tuto myšlenku za přínosnou a pověřil Dubu aby návrh rozpracoval 
a předložil MV na některém z dalších zasedání. 

Místní tiskoviny 
Strnadová navrhla začít vydávat jedenkrát za 3 měsíce polabecký občasník. Náplní tiskoviny 
by mělo být shrnutí událostí za uplynulé období i pro spoluobčany bez přístupu k internetu. 
MV tento návrh bere na vědomí, ale pro informování spoluobčanů prozatím použije vývěsku 
na návsi naproti obchodu. 

Za Polabec voňavější 
Mihalík upozornil na pokračující znečišťování “Strouhy” splaškovou vodou. Splašková voda 
se do “Strouhy” dostává dešťovou kanalizací. K dispozici i fotodokumentace. Strnadová jeho 
zjištění potvrdila a v této souvislosti upozornila na zhoršené ovzduší na dětském hřišti. Na 
příští schůzi připravíme celkovou zprávu a oslovíme Město Poděbrady. MV bere uvedené na 
vědomí. 

Příkopy na návsi 
Z všeobecné rozpravy na toto téma vyplynulo, že zmíněné je nerealizovatelné především 
kvůli protipovodňové zdi, která přetíná přirozenou odtokovou cestu. MV si dává za úkol, 
prověřit jiné možnosti odvodnění návsi v Polabci. 

Ples SDH Polabec 
Kulhavý informoval o konání tradičního plesu SDH Polabec, který proběhne 25. února 2017 
v restauraci Bílá růže. MV bere uvedené na vědomí. 

Termín dalšího zasedání 
● 12. ledna 2017, 18:00, salonek restaurantu Obora. 



 


